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Boendesituationen för boende på Björkegrenska gården.

Nu har det gått ett år sedan ett antal flyktingar flyttat från AB Gavlegårdarnas gamla
kontor till det fd äldreboendet, Björkegrenska gården. Även det, temporära bostäder som
inte går att jämföra med ett permanent boende.
Bostadsbristen i Gävle är påtaglig, men det kan finnas möjligheter att göra en förändring
av rådande situation.
En möjlighet kan vara Gavlegårdarna AB kan ges i uppdrag att ge förtur för t ex
barnfamiljer att få tillgång till bostäder, göra undantag i det generella poängsystem som
idag gäller för att stå i bostadskön. Via socialtjänsten tillhandahåller Gavlegårdarna AB ett
visst antal bostäder, men tydligen inte tillräckligt många.
Ett annat förslag kan vara att strukturellt höra sig för bland de privata hyresvärdarna om
att få tillgång till lägenheter för de boende på Björkegrenska gården.

Är kommunen beredd att göra särskilda insatser för de boende på Björkegrenska gården?
Finns det kontakter eller avtal med de privata hyresvärdarna som gör det möjligt att
förbättra situationen för de boende på Björkegrenska gården?
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